
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 7. října 2024 v 18:30 hod. v Brně, Matulkova 11, soutěžní sekretariát 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, J. Gurkovský (přítomen on-line), G. Kubíčková (sekretář soutěží), Z. Mlčoušek 
(ředitel soutěží) 

Omluveni: M. Vojáček  

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  

Aktuálně nejsou v připomínkovacím řízení žádné materiály. 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Návrh důležitých termínů KS v roce 2025 

KS projednala návrh materiálu. Jak bylo navrženo již na minulém jednání KS, bude v roce 2025 celostátní losovací aktiv 
organizován on-line formou. Další navrženou změnou je zkrácení doby pro přihlášky do soutěží. Místo dvou týdnů by byla 
doba pro přihlášky do soutěží 10 dní. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 17. 10. 2024 

Počet účastníků ligových soutěží 2026/2027 

KS se shodla, že v tomto materiálu nebude navrhovat žádné změny. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 17. 10. 2024 

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2025/2026 

KS projednala prvotní návrh termínové listiny ročníku 25/26. Z. Mlčoušek informoval členy komise o zastavení všech 
soutěží během domácího MS žen v prosinci 2025 a o zvažovaných změnách mezinárodních termínů IFF. Další 
navrhovanou změnou je zrušení finálového turnaje dorostenců, který v minulosti pořádal jeden oddíl během jednoho 
víkendu, a zavedení sérií play-off. J. Gurkovský vznesl připomínku k plánovanému kempu talentované mládeže právě 
v době play-off dorostenců. KS očekává ještě nějaké změny v termínech ze strany Komise mládeže a metodiky. KS 
navrhuje například prohození termínů kempů talentované mládeže BU16 a BU17 a BU14 a BU15. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 17. 10. 2024 

Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních ligových soutěží od 2026/2027 do 2028/2029 

KS krátce projednala loňskou podobu materiálu s jeho možnými úpravami. V současné době nemá žádné další návrhy. 
KS se bude materiálem zabývat i na svém dalším jednání. 

- Úkol: předložit návrh materiálu na listopadové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 31. 10. 2024 

Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží 

KS diskutovala vývoj počtu družstev žen U19. V souvislosti s tím se členové KS zabývali úvahou o změně věkové kategorie 
juniorek, i když se shodli, že je to spíš otázka pro Komisi mládeže a metodiky. V koncepci je dále začleněna současná 
podoba soutěže dorostenců – systém „vrstev“.  

- Úkol: předložit doplněný návrh materiálu na listopadové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 31. 10. 2024 



 

 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Informace o dosavadním průběhu soutěží 

Z. Mlčoušek a G. Kubíčková informovali KS o průběhu pohárových a ligových soutěží. Zmínili především víkend ovlivněný 
povodněmi a s tím související odložení většího počtu utkání a řešení jejich dohrávek. Členové KS vzali informace na 
vědomí. 

Návrh rozdělení CE soutěže juniorů po kvalifikaci 

KS projednala návrh rozdělení CE soutěže juniorů po odehrané kvalifikaci. Členové KS se shodli na navrženém rozdělení 
dvojic v CE lize juniorů, trojic a pětic základní části 1. ligy juniorů. 

- Úkol: informovat oddíly hrající CE soutěž juniorů o rozdělení po kvalifikaci 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 8. 10. 2024 
 

Dne 11. 10. 2024 zapsala G. Kubíčková 

Další jednání KS proběhne dne 4. 11. 2024 od 18:30 hod. v Brně. Jednání bylo ukončeno 20:14 hodin. 


